

Part III Declaration (applicable to Self-employed Person who claims to have a relevant income less than the maximum level of relevant income as stipulated in the MPF Ordinance for that period)
第三部分 聲明 (只適用於自僱人士聲稱就該財政期賺取的有關入息低於強積金條例列明之最高有關入息水平)

I hereby declare that in relation to the financial period as stated in Part II:

本人謹此聲明，就第二部分所述的財政期：

1. My business profits tax is payable under the Inland Revenue Ordinance (Cap.112); and
本人之利得稅是須就本人的業務並根據 <稅務條例> (第112章) 繳付；及
2. I do not produce the most recent notice of assessment to the Bank of East Asia (Trustees) Limited as evidence of my relevant income for that period;
and
本人並沒有向東亞銀行(信託)有限公司出示最近期之評稅通知書作為該財政期的有關入息的證據；及
3. My relevant income for the period stated in Part II is to be calculated on the following basis:
本人就第二部分所述的財政期賺取的有關入息將根據以下基準計算：
 - The basic allowance in force within the meaning of section 28 of the Inland Revenue Ordinance (Cap.112) (subject to the consent of the Bank of East Asia (Trustees) Limited).
現行的<稅務條例> (第112章) 第28條所指的基本免稅額(須經東亞(信託)有限公司許可)。
 - The amount equal to my assessable profits for the preceding year of assessment calculated in accordance with Part IV of the Inland Revenue Ordinance (Cap.112) which is, HK\$ (annually)
本人按照<稅務條例> (第112章) 第IV部計算的上一個課稅年度，全年應評稅利潤款額為： 港元(每年) _____
(financial period from _____ (dd/mm/yyyy) to _____ (dd/mm/yyyy))
(財政期由 _____ (日/月/年) 至 _____ (日/月/年))
 - I declare that there was net loss sustained by the business(es) in the preceding financial period and thus there will be no relevant income for MPF contribution.
本人謹此聲明，因經營的業務在上一財政期內蒙受淨虧損，故沒有強制性供款的有關入息。

I declare that, to the best of my knowledge and belief, the information given in this Form is correct and complete.

本人謹此聲明，就本人所知及所信，本表格提供的資料均屬正確及完整。

Signature of Self-employed Person
自僱人士簽署

Date (dd/mm/yyyy)
日期(日/月/年)